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Circulair parkeerdek zorgt voor 
68 extra parkeerplaatsen
In 2024 start AZ Voorkempen met de bouw van een nieuwe 
ziekenhuisvleugel. Om hiervoor plaats te maken, krijgt de 
bestaande personeelsparking een innovatieve facelift.  

Door de werkzaamheden zullen er in 
de toekomst 68 extra parkeerplaatsen 
zijn, waaronder 26 bijkomende 
andersvalide- en comfortplaatsen. We 
zetten extra in op het duurzame aspect 
door een bestaande parkeergarage te 
hergebruiken. De firma EZ Park past een 
modulair bouwsysteem toe waardoor ze 
parkeergarages kunnen demonteren en 
op een andere plaats terug opbouwen in 
dezelfde of een andere vorm. Tijdens en 
na de bouwwerken blijft de bezoekers-
parking toegankelijk. Voor medewerkers 
voorzien we tijdelijk parkeerplaatsen 
elders op eigen terrein.

We hechten veel belang aan het groene 
karakter van ons domein. Daarom 
maken we van de gelegenheid gebruik 
om de draadomheining en betonnen 
platen te vervangen door een groene 
buffer. Een bomenplan voorziet dat 
we een aantal bomen herplaatsen en 
de overige bomen compenseren door 
het aanplanten van nieuwe inheemse 
bomen. De zijgevels van het parkeerdek 
worden groene gevels die na enkele 
jaren grotendeels bedekt zullen zijn 
door winterharde klimplanten. 

Volg de voortgang van de bouwwerken via 
www.azvoorkempen.be/wij-bouwen.

Kort nieuws
Nieuwe richtlijnen contrastnefropathie
Sinds enige tijd zijn de richtlijnen rond contrastnefropathie versoepeld door 
de verminderde schadelijkheid van contrastvloeistof. De nieuwe regels 
geven aan dat:

 » Je altijd contrast mag geven als de patiënt GFR 45 of meer heeft.  
 » Indien de patiënt gekend is met diabetes, Kahler of Waldenström, hij 

een niervoorbereiding moet krijgen indien GFR tussen 30 en 45 is.
 » Bij GFR 30 of minder voor iedereen een niervoorbereiding nodig is EN er 

steeds moet worden nagedacht of het toedienen van contrast essentieel 
is voor het stellen van een diagnose.

Alle patiënten worden aangeraden de dag van het onderzoek veel water 
 te drinken om het contrast zo snel mogelijk weg te filteren, cave hartfalen- 
patiënten.

Vragen? Contacteer medische beeldvorming via tel. 03 380 20 60.

RIZIV verplicht elektronische identificatie van patiënten in 
ziekenhuizen vanaf 2024
Vanaf 2024 verplicht het RIZIV ziekenhuizen om patiënten elektronisch te 
identificeren als voorwaarde om de derdebetalersregeling toe te passen. 
Dit geldt voor alle raadplegingen en (spoed)opnames. Daarom vragen we 
dat patiënten steeds een elektronische identiteitskaart meebrengen 
naar het ziekenhuis, voor kinderen is dit de kids-ID of ISI+ kaart.

Meer informatie hierover vind je terug op de website van RIZIV via  
www.riziv.fgov.be/nl/professionals/verzorgingsinstellingen/
�]�L�H�N�H�Q�K�X�L�]�H�Q���3�D�J�L�Q�D�V���Y�H�U�L�¬�H�H�U���L�G�H�Q�W�L�W�H�L�W���S�D�W�L�H�Q�W�H�Q���]�L�H�N�H�Q�K�X�L�V���D�V�S�[.

Belangrijk: de nieuwe richtlijnen zeggen dat alle patiënten een gekende 
nierfunctie moeten hebben vóór het geven van contrast, dus ook jongere 
mensen. Hou hier rekening mee bij het aanvragen van een CT-onderzoek 
wanneer contrast vereist is.

Op deze foto: 3D-concept van het parkeerdek en de nieuwe ziekenhuisvleugel 
gezien vanaf het kruispunt van de Jagersweg en de Oude Liersebaan.
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Nodig onze artsen-specialisten uit op jouw LOK
Organiseer je samen met jouw collega’s een vorming in de huisartsenpraktijk? 
Vraag onze artsen-specialisten om hun medische expertise met jullie te 
delen. Onderstaande artsen delen graag hun kennis met jou. 

 » dr. Yves Fortems (orthopedie)
 - Infiltraties
 - Schouder en knie

 » dr. Vincent Geldhof (oncologie)
 - Hoog risico maligne melanoom
 - Management van courante nevenwerkingen onder immuuntherapie

 » dr. Nicolas Léonard (urgentiegeneeskunde)
 - Allerlei rond medische urgenties, bv. advanced life support 

 » dr. Ghislaine Meelis (neurologie)
 - RLS, RBD of slaapstoornissen in het algemeen
 - Stroke 
 - Infectieziekte brein en zenuwen 
 - Effect middelenmisbruik op het brein

 » dr. Pieter Van Aelst (abdominale en algemene heelkunde)
 - Bariatrie
 - Bekkenbodemchirurgie

 » dr. Arno Van Mieghem (nucleaire geneeskunde)
 - Lymphoscintigrafie met radiocolloïden
 - SPECT-CT hybride beeldvorming

Andere onderwerpen zijn steeds mogelijk in onderling overleg. Heb je 
interesse in een van bovengenoemde vormingen? Contacteer ons via 
communicatie.AZVK@emmaus.be. We brengen jullie graag in contact  
met elkaar om verder af te spreken.

Ijshandschoenen en ijsvoeten verminderen bijwerkingen bij bepaalde 
chemotherapie
Het daghospitaal oncologie ontvangt 1.000 euro van Stichting Tegen Kanker 
voor de aankoop van extra ijshandschoenen en ijsvoeten. Die worden gebruikt 
bij patiënten die door hun chemotherapie nageltoxiciteit of perifere neuropathie 
ondervinden. Die bijwerkingen kan je krijgen door bepaalde producten in het 
chemoschema. De koelende werking van de ijshandschoenen en ijsvoeten kan 
deze klachten verminderen en soms zelfs voorkomen. 

Bo Debonnaire, adjunct-hoofdverpleegkundige van de afdeling algemeen 
inwendige ziekten en het daghospitaal oncologie, maakte het sponsordossier 
op. “Momenteel gebruiken we al ijshandschoenen en ijsvoeten bij patiënten die 
het product docetaxel toegediend krijgen. Door de sponsoring van Stichting 
Tegen Kanker konden we acht extra sets aankopen, waardoor ook de patiënten 
die paclitaxel in hun schema hebben hier gebruik van kunnen maken. Die laatste 
groep zijn vooral borstkankerpatiënten.”

Een patiënt die de handschoenen en voeten al heel haar therapie draagt, getuigt: 
“De eerste momenten dat de verpleging de ijshandschoenen of ijsvoeten 
aandoet, is altijd wat wennen aan de koude. Ik denk wel dat het werkt. Er is één 
teen die wat minder gevoel heeft en de kussentjes onder m’n voeten zijn iets 
gevoeliger, maar in m’n vingers heb ik geen last van tintelingen of een raar gevoel.”

De nieuwe handschoenen en voeten blijven zo’n twee uur koud, waardoor de 
patiënten ze gedurende de hele therapie kunnen aanhouden. De verpleging 
van het daghospitaal oncologie zal 
de ijshandschoenen en ijsvoeten 
aanbieden aan alle patiënten die 
docetaxel of paclitaxel in hun 
chemoschema hebben, in totaal zo’n 
25 % van de patiënten. De overige 
patiënten krijgen andere producten 
toegediend waarbij de genoemde 
bijwerkingen minder voorkomen.

Save the date: eindejaarsreceptie
Noteer alvast zaterdag 9 december 2023 in je agenda. Dan organiseren we ‘s avonds 
opnieuw onze eindejaarsreceptie. Een persoonlijke uitnodiging volgt later.

Kort nieuwsKort nieuws
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Cardioloog-revalidatiearts   
Je komt terecht op een sterk groeiende dienst cardiale revalidatie 

ingebed in een uitgebouwde revalidatiedienst die ook locomotorische 
en pneumologische revalidatie aanbiedt. Als medisch coördinator 

bouw je de cardiale revalidatie verder uit.

Pneumoloog
De dienst beschikt over een longfunctielabo, videobroncho-
scopie, EUS, EBUS, chronische O2-conventie en een slaaplabo/
CPAP-conventie. Als zesde pneumoloog maak je mee deel uit 
van de associatie inwendige geneeskunde. Je komt terecht op 
de raadpleging, hospitalisatie en daghospitalisatie met een 
zeer enthousiast verpleegkundig kader.

Spoedarts-urgentist   
Je werkt voor een gespecialiseerde dienst spoedgevallen 
met erkende mug met uitgebreide mug-zone en 100-dienst. 
De dienst is een DGU-erkend lokaal traumacentrum, samen-
werkend met het supraregionaal traumacentrum UZA. Er is 

een nauwe samenwerking met de huisartsenwachtpost van 
eerstelij nszone Voorkempen, gevestigd op de site van het 

ziekenhuis.

Met ruim 130 artsen en 1000 medewerkers stellen we alles in het werk om 
onze patiënten mensgerichte en deskundige zorg te bieden in een toegankelij ke 

en groene omgeving dichtbij  huis. Onze oprechte Kempense mentaliteit sij pelt door 
tot in de kleinste details en een glimlach is nooit ver weg. We dromen dan ook dat onze 

patiënten zich hier thuis kunnen voelen. Jij  kan hierin mee het verschil maken.

AZ Voorkempen. Wij  zorgen ervoor.

Voor de verdere uitbouw van de activiteit heeft 
AZ Voorkempen enkele openstaande vacatures:

Scan de QR-code voor de volledige 
vacatures en meer informatie of surf naar 

www.azvoorkempen.be/werken-bij.




